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Protokół Nr XXXI/17 
 

z obrad XXXI  sesji Rady Miasta Siemiatycze, 
która odbyła się w sali  Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 27 maja 2017 roku 
 

 

Obrady XXXI sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 10:00, zakończyły zaś o 
godzinie 11:40. 

W obradach XXXI sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do protokołu listy 
obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XXXI sesji: 

1. Witold Berski 
2. Marek Bogucki 
3. Melania Grygoruk 
4. Jan Hyndza 
5. Katarzyna Jarocka 
6. Walentyna Kożuchowska 
7. Jerzy Korowicki 
8. Paweł Onieszczuk 
9. Jerzy Roszczenko 
10. Łukasz Rybałtowski 
11. Agnieszka Monika Zalewska 
12. Roman Zdrojewski 
 

 
Radni nieobecni na XXXI sesji: 

 
1. Rafał Burakowski 
2. Antoni Kosieradzki 
3. Igor Śnieżko 
 
 

W obradach XXXI sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz –  Burmistrza Miasta 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza  
3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 
4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 
 
Obrady XXXI sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 27 maja 2017 r. otworzyła 
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Monika Zalewska, która na wstępie powitała 
wszystkich przybyłych na XXXI sesję Rady Miasta.  
 
 
Do punktu 2 – przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali łącznie z materiałami 
na sesję (Załącznik Nr 2).  
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Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji została omówiona uchwała, której nie ma w 
porządku obrad w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków dla Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółka z o.o. w Siemiatyczach. 
Przewodnicząca zaproponowała, żeby uchwałę wprowadzić do punktu 13 porządku obrad, 
pozostałe punkty uległyby przesunięciu, Przewodnicząca Rady zapytała o to, kto jest za 
wprowadzeniem zmiany do porządku obrad, za wprowadzeniem zmiany głosowało 12 
radnych, zmiana do porządku obrad została wprowadzona jednogłośnie, 

Przewodnicząca Rady zapytała o to czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie porządku 
obrad. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad XXXI 
sesji, uwzględnieniem zmian, na 12 radnych biorących udział w obradach XXXI sesji, w głosowaniu 
udział wzięło 12 radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. Porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad XXXI sesji przedstawia się następująco: 
1) otwarcie obrad, 
2) przyjęcie porządku obrad, 
3) przyjęcie protokołu z obrad  XXX  sesji Rady Miasta, 
4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 
5) interpelacje i zapytania radnych, 
6) podjęcie uchwały w sprawie poparcia Karty Samorządności, 
7) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów naboru do 

przedszkoli prowadzonych przez Miasto Siemiatycze na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

8) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o 
nazwie Żłobek Nr 1 w Siemiatyczach, 

9) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o 
nazwie Żłobek Nr 2 w Siemiatyczach, 

10) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów naboru do 
klas pierwszych szkół podstawowych przez Miasto Siemiatycze dla kandydatów 
zamieszkałych poza obwodami tych szkół, określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu 
kryterium, 

11) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2017 r., 
12) podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

ustanowienia tytułu Ambasador Siemiatycz, 
13) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzenie ścieków dla Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółka z o.o. 
w Siemiatyczach, 

14) przedstawienie sprawozdania z realizacji strategii rozwoju Miasta Siemiatycze, pn. 
„Przedsiębiorcze i przyjazne Siemiatycze. Strategia rozwoju Miasta do 2020 roku” za 
rok 2016, 

15) przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta Siemiatycze z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2015, 

16) odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, 
17) wolne wnioski, 
18)  zakończenie obrad. 
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Do punktu 3 – Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miasta, 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała radnych, że protokół z  XXX sesji Rady Miasta 
wyłożony jest na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad sesji nie wpłyną do niego uwagi 
i poprawki to uzna się go za przyjęty. 
 
Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy między sesjami 
 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami. Sprawozdanie stanowi 
Załącznik  Nr  3 do niniejszego protokołu 
 
 
Do punktu 5 – interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radni zgłosili następujące interpelacje: 
- Radny Berski zapytał o budynek po dawnym kinie, powiedział, że należałoby zwrócić się do 
właściciela budynku o uprzątnięcie terenu wokół budynku. 
- Radny Berski poruszył temat „19”, powiedział, że były zgłoszonych kilka spraw, m.in. 
wycięcie drzewa przy hali widowiskowo – sportowej (ograniczającego widoczność), barierki 
przy drodze. Radny zapytał, czy jest szansa że ktoś z GDDKiA pojawi się w najbliższym 
czasie w Siemiatyczach? 
- Radny Zdrojewski zwrócił się z prośbą w imieniu mieszkańców o ustawienie progu 
zwalniającego na łączniku ul. Żwirki i Wigury z Osiedlem Tarasy oraz ławeczki. 

- Radna Kożuchowska poruszyła temat ubytków w drogach po zimie, Burmistrz powiedział, 
że planowany jest przetarg na wykonanie napraw cząstkowych, radna zapytała, czy w ramach 
tych prac zostaną też naprawione mniejsze (ale uciążliwe) ubytki. Radna powiedziała, że 
należałoby naprawić m.in. drogę na zakręcie przy zakładzie Pana Żabiuka, przy progach 
zwalniających na ulicy Kraszewskiego i Konopnickiej. 

- Radna Kożuchowska zapytała też planowane jest wymiana kanałów ciepłowniczych na 
Osiedlu Wysokie, radna poprosiła o więcej informacji na ten temat. Radna dodała, że 
mieszkańcy dopytują się o szczegóły, ponieważ będzie trzeba bardziej zwrócić uwagę na 
dzieci w związku z wykopami. Radna dodała, ze na Osiedlu Sady prace były bardzo dobrze 
zabezpieczone.  

- radny Roszczenko zapytał o to czy będzie możliwość postawienia garaży na Osiedlu 
Wysokim na placu przy kotłowni. 

- Radny Roszczenko poruszył temat parkowania samochodów na przystankach komunikacji 
miejskiej, dodał, że może to być spowodowane brakiem znaków poziomych na jezdni. 

- Radny Roszczenko poruszył temat koszy na śmieci na ulicach, które są pod zarządem 
Starostwa Powiatowego (Górnej, Wysokiej, Słowiczyńskiej i Kościuszki) zapytał o to kto dba 
o te kosze? 

- Z-ca Burmistrza odpowiedział, że Miasto odpowiada za kosze na śmieci. 

- Radny Roszczenko zgłosił zapadnięcie drogi na ulicy Sikorskiego, za garażami blaszanymi. 

- Radny Korowicki zwrócił się po raz kolejny z prośbą o postawienie przystanków z 
ławeczkami albo przynajmniej samych ławeczek na ulicy Słowiczyńskiej. 

- Radny Korowicki zapytał czy jest możliwość kontrolowania przez pracownika z Urzędu 
Miasta prac wykonywanych przy ulicy Sportowej, Nadrzecznej czy Mickiewicza. Firmy, 
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które wykonują te prace nie dbają o porządek, zostawiają gruz, połamane gałęzie, drzewa i 
konary przy stadionie. 

- Radny Korowicki zwrócił się z prośbą o wycięcie drzewa na ulicy Sportowej, które rośnie 
na krawężniku oraz o ułożeniu chodnika (20-30 m) na tej ulicy, przebiega tamtędy ciąg 
pieszy. 

- Radny Korowicki zwrócił się o częstsze patrole policji na plaży, na ulicy Sportowej i 
Nadrzecznej, radny powiedział, że na plaży często w nocy odbywają się libacje. Dodał, że 
rano są poprzewracane kosze na śmieci. 

- Radny Korowicki poruszył temat braku chodników na wielu ulicach w mieście, radny 
zwrócił się z prośbą o ułożenie chodników chociaż po jednej stronie ulicy. 

- Radny Korowicki poruszył temat porządków na targowicy, powiedział, że trzeba jak 
najszybciej zrobić tam porządek, rozmawiał z osobą, która jakiś czas temu dbała o porządek 
na targowicy i uzyskał informację że miał obowiązek uprzątnąć 50m lasu bo tak miął 
zapisane w umowie. 

- Radny Korowicki zgłosił potrzebę zajęcia się ulica Sezamkową. 

- Radny Onieszczuk zapytał o przygotowania do sezonu letniego, zapytał czy MOSiR jest już 
gotowy, czy jest pełna obsada ratowników, jak z czystością wody? 

- Radny Roszczenko powiedział, że jest bardzo pozytywnie zaskoczony dużą ilością patroli 
policyjnych pieszych w okolicy Zespołu Szkół na Andersa. 

- Burmistrz powiedział, że odpowie w tym miejscu na pytania w sprawie patroli policji. 
Powiedział, że policja zwróciła się dofinansowanie do patroli policji. Miasto jak w 
poprzednich latach wyraziło na to zgodę, ale w umowie zostało zapisane że patrole mają być 
od godz. 18:00. Policja też korzysta z mapy zagrożeń i jeśli ktoś wie, że gdzie są takie miejsca 
to warto to zaznaczyć, dzięki temu patrole policji będą pojawiały się w tej okolicy znacznie 
częściej. W okresie letnim coraz więcej młodzieży przebywa na plaży, ale można też 
zauważyć wysoki poziom kultury młodzieży. Oczywiście zdarzają się wyjątki, ale na to nie 
mamy wpływu. 

- Z-ca Burmistrza dodał, że warto wskazywać miejsca na mapie zagrożeń jeśli tylko ktoś ma 
informacje, ponieważ policja jest wtedy zobowiązana do częstszych patroli tych miejsc.  

- Radny Zdrojewski dodał, że widać dużą różnicę w patrolowaniu miejsc m.in. przy sklepie 
Biedronka. 

 
Do punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie poparcia Karty Samorządności. 

Przewodnicząca powiedziała, że Pan Burmistrz wyjaśnił o co chodzi, możemy dać wyraz 
solidarności z innymi samorządami gdzie taka uchwałą została podjęta i gdzie popierana jest 
Karta Samorządności.  

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni potrzebują dodatkowych wyjaśnień? 
 
Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad podjęciem uchwały w sprawie poparcia Karty Samorządności, Przewodnicząca zwróciła 
się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 12 radnych biorących udział 
w obradach XXXI sesji, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych, „za” podjęciem uchwały 
głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Burmistrz podziękował radnym za poparcie Karty Samorządności, powiedział, że 
dołączyliśmy do grona samorządów, które opowiadają się za słuchaniem przede wszystkim 
mieszkańców. 
 

/Uchwała Nr XXXI/185/17 stanowi Załącznik Nr 5 
 

 

Do punktu 7 – podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów 
naboru do przedszkoli prowadzonych przez Miasto Siemiatycze na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 
kryteriów . 
 
 
Przewodnicząca powiedział, że uchwała została omówiona przez Panią Barbarę Anasińską na 
komisji.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni potrzebują dodatkowych wyjaśnień? 
 
Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów naboru do 
przedszkoli prowadzonych przez Miasto Siemiatycze na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 
Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 
12 radnych biorących udział w obradach XXXI sesji, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych, 
„za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/186/17 stanowi Załącznik Nr 6 
 
 
 
Do punktu 8 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej o nazwie Żłobek Nr 1 w Siemiatyczach. 
 
 
Przewodnicząca powiedział, że uchwała została omówiona przez Panią Barbarę Anasińską na 
komisji.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni potrzebują dodatkowych wyjaśnień? 
 
Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o 
nazwie Żłobek Nr 1 w Siemiatyczach, Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, 
kto jest za podjęciem tej uchwały - na 12 radnych biorących udział w obradach XXXI sesji, w 
głosowaniu udział wzięło 12 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXXI/187/17 stanowi Załącznik Nr 7 
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Do punktu 9 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej o nazwie Żłobek Nr 2 w Siemiatyczach. 
 
 
Przewodnicząca powiedział, że uchwała została omówiona przez Panią Barbarę Anasińską na 
komisji.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni potrzebują dodatkowych wyjaśnień? 
 
Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o 
nazwie Żłobek Nr 2 w Siemiatyczach, Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, 
kto jest za podjęciem tej uchwały - na 12 radnych biorących udział w obradach XXXI sesji, w 
głosowaniu udział wzięło 12 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/188/17 stanowi Załącznik Nr 8 

 
 
Do punktu 10 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów 
naboru do klas pierwszych szkół podstawowych przez Miasto Siemiatycze dla 
kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół, określenia dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów 
każdemu kryterium. 
 
 
Przewodnicząca powiedział, że uchwała została omówiona przez Panią Barbarę Anasińską na 
komisji.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni potrzebują dodatkowych wyjaśnień? 
 
Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 
pierwszych szkół podstawowych przez Miasto Siemiatycze dla kandydatów zamieszkałych 
poza obwodami tych szkół, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia 
kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium, Przewodnicząca zwróciła się 
do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 12 radnych biorących udział w 
obradach XXXI sesji, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych, „za” podjęciem uchwały 
głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/189/17 stanowi Załącznik Nr 9 
 
Do punktu 11 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2017 r., 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienia do uchwały.  
 

Zwiększenia w planie dochodów: 
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- o kwotę 20 000 zł. - zwiększenie dofinansowania na zadanie inwestycyjne pn. „Żyjące 
przystanki. Nowoczesne rozwiązania ekologiczne w Siemiatyczach" w związku z 
zawartym z WFOŚiGW aneksem do umowy. 

- o kwotę 40 000 zł - zawarta umowa z Radą  Federacji Stowarzyszeń Naukowo - 
Technicznych NOT w Białymstoku na przyznanie grantu z przeznaczeniem na 
przeprowadzenie konsultacji społecznych dokumentacji dotyczących planowania 
przestrzennego.  

- o kwotę 112 239 zł - otrzymane dofinansowanie na funkcjonowanie Żłobka Miejskiego 
zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego - uwolnione zostały własne środki 
przeznaczone na ten cel w budżecie. 

Zmniejszenia w planie dochodów: 

- o kwotę 130 000 zł - zmniejszenie otrzymanej dotacji z Gminy Drohiczyn na bieżące 
utrzymanie dróg. 

Zwiększenia w planie wydatków: 

- o kwotę 52 000 zł - zwiększenie wydatków bieżących na utrzymanie dróg w kwocie 
50 000 zł oraz zwiększenie wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa 
i rozbudowa części chodnika łączącego kładkę na rzece Kamionce z osiedlem Tarasy" - 
kwota 2 000 zł. 

- o kwotę 300 zł - wprowadzenie nowego rozdziału budżetowego na klasyfikowanie 
wydatków z zakresu kwalifikacji wojskowej. 

- o kwotę 7 000 zł - przesunięcie środków w ramach paragrafów - wniosek Dyrektora 
Gimnazjum Publicznego nr 1. 

- o kwotę 12 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Zakup 
instrumentów muzycznych" na udział własny zakupu realizowanego przez Szkołę 
Muzyczną, w związku z otrzymaną dotacją z Ministerstwa Kultury. 

- o kwotę 106 852 zł - zmniejszenie wydatków na dzieci niepełnosprawne, po otrzymaniu 
ostatecznej metryczki na subwencję oświatową na rok 2017. 

- o kwotę 47 939 zł - zwiększenie wydatków na oświetlenie ulic. 

- o kwotę 12 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Zakup kosiarki 
samojezdnej” - wniosek Dyrektora MOSiR. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni potrzebują dodatkowych wyjaśnień? 
 
Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad podjęciem w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2017 r., Przewodnicząca zwróciła się 
do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 12 radnych biorących udział w 
obradach XXXI sesji, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych, „za” podjęciem uchwały 
głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/190/17 stanowi Załącznik Nr 10 

 

Do punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 
sprawie ustanowienia tytułu Ambasador Siemiatycz. 
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Przewodnicząca powiedział, że uchwała została omówiona przez Panią Sekretarz na komisji.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni potrzebują dodatkowych wyjaśnień? 
 
Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad podjęciem uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
ustanowienia tytułu Ambasador Siemiatycz, Przewodnicząca zwróciła się do radnych z 
pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 12 radnych biorących udział w obradach 
XXXI sesji, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 12 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/191/17 stanowi Załącznik Nr 11 
 
 
Do punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków dla Przedsiębiorstwa 
Komunalnego Spółka z o.o. w Siemiatyczach. 
 
Przewodnicząca poprosiła Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego o zabranie głosu. 
- Prezes PK – Pan Bogusław Zduniewicz powiedział, że do Rady Miasta złożony został 
wniosek o zmianę taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenie 
ścieków. Prezes powiedział, że na komisji zostało powiedziane że dotychczasowa taryfa 
zatwierdzona przez Radę była na okres od 1 września 2015 do 31 sierpnia 2016 r., następnie 
została przedłużona od 1 września 2016 do 31 sierpnia 2017 r. i gdyby prawo na to pozwalało 
można by było wnioskować o przedłużenie taryfy na kolejny rok. Przepisy nie pozwalają 
przedłużać taryfy na dłużej niż jeden rok, dlatego też został złożony taki wniosek. Prezes 
dodał, że wysokość taryfy za odprowadzanie ścieków zostaje na takim samym poziomie, 
natomiast taryfa za wodę została zwiększona o 2 gr/1 m³. PK zleciło audyt zewnętrzny firmie, 
która opracowała dokumentację. Wysokość taryfy została opracowana w sposób 
zapewniający ochronę odbiorców usług przed nieuzasadnionym wzrostem cen, zabezpiecza 
łatwość obliczania opłat i możliwość sprawdzenia przez odbiorców usług wysokości opłat. 
Zapewnia przychody dla spółki miejskiej. Zgodnie z obowiązującymi przepisami zostały 
wprowadzone nowe grupy odbiorców (6 grup), natomiast odprowadzenie ścieków (3 grupy). 
Prezes PK powiedział, że można zauważyć mniejsze zużycie wody przez gospodarstwa 
domowe. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni potrzebują dodatkowych wyjaśnień? 
 
Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe odprowadzenie ścieków dla Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółka z o.o. 
w Siemiatyczach, Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem 
tej uchwały - na 12 radnych biorących udział w obradach XXXI sesji, w głosowaniu udział 
wzięło 12 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/192/17 stanowi Załącznik Nr 12 
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Do punktu 14 - przedstawienie sprawozdania z realizacji strategii rozwoju Miasta 
Siemiatycze, pn. „Przedsiębiorcze i przyjazne Siemiatycze. Strategia rozwoju Miasta do 
2020 roku” za rok 2016 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji Pan Krzysztof Leszczyński przedstawił to 
sprawozdanie, Przewodnicząca dodała, ze sprawozdanie będzie załącznikiem do protokołu z 
dzisiejszej sesji (Załącznik Nr 13). 
 
Do punktu 15 - przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta 
Siemiatycze z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w roku 2015. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji Pani Sylwia Tofiluk przedstawiła to 
sprawozdanie, Przewodnicząca dodała, ze sprawozdanie będzie załącznikiem do protokołu z 
dzisiejszej sesji (Załącznik Nr 14). 
 
 
Do punktu 10 - odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

- Odnosząc się interpelacji radnego Berskiego w sprawie budynku po kinie, Burmistrz 
odpowiedział, że Miasto wie kto jest właścicielem budynku i kilkakrotnie były prowadzone 
rozmowy z tym Panem. Burmistrz dodał, ze jest pomysł, zamiany działek z Miastem, jeśli 
będzie taka możliwość. Co jakiś czas są wysyłane są pisma w sprawie uporządkowania 
terenu, niestety to nic nie daje. Właściciel nieruchomości chciał w tym miejscu otworzyć 
działalność, jednak GDDKiA nie wyraziła zgody na inwestycję. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Berskiego w sprawie wycinki drzew na „19”  
Burmistrz odpowiedział, że GDDKiA prowadzi jakieś prace, ostatnio otrzymaliśmy 
informację, że bez konsultacji z Miastem czy mieszkańcami lokalizacja przystanków MKS 
(zielone przystanki) została zmieniona. Ostatnio otrzymaliśmy też informację, że GDDKiA 
planuje wycinkę 14 lip na rondzie, Burmistrz dodał, ze będziemy prowadzić rozmowy, 
ponieważ nie zgadzamy się z tym. Rozumiemy wycinkę suchych drzew, ale na pewno nie 
wycinkę tak dużej ilości drzew. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Zdrojewskiego w sprawie progu zwalniającego i 
ławeczki na łączniku ul. Żwirki i Wigury z Osiedle Tarasy Burmistrz odpowiedział, ze jeżeli 
jest taka potrzeba to próg zostanie zamontowany, Burmistrz dodał, że ładna ławeczka też 
zostanie postawiona. 

- Odnosząc się do interpelacji radnej Kożuchowskiej w sprawie naprawiania ubytków po 
zimie Burmistrz odpowiedział, że procedura została już rozstrzygnięta, można zgłaszać 
miejsca, które wymagają naprawy. Firma która wygrała zapytanie ofertowe, zrobi to jednego 
dnia. 

- Odnosząc się do interpelacji radnej Kożuchowskiej w sprawie wymiany kanałów 
ciepłowniczych na Osiedlu Wysokim, Burmistrz powiedział, że przetarg został już 
rozstrzygnięty i wygrała ta firma, która wykonywała prace w ubiegłym roku na Osiedlu Sady. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Roszczenko w sprawie placu pod garaże Burmistrz 
powiedział, że odpowie na to pytanie telefonicznie, ponieważ nie zdążył sprawdzić czy 
odpowiedź wpłynęła. 
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- Odnosząc się do interpelacji radnego Roszczenko w sprawie oznakowania ulic znakami 
poziomymi informującymi o przystankach Burmistrz powiedział, że nie ma takiego 
oznakowania, ponieważ bardzo rzadko jeżdżą  autobusy i jeśli ktoś postawi na chwilę 
samochód to nie powinno być problemu, Burmistrz dodał, ze razem z Burmistrzem Czmut 
postara się znaleźć jakieś pomysł na rozwiązanie problemu. 

- Odnosząc się do interpelacji w sprawie koszy na śmieci Burmistrz powiedział, ze sprawa 
koszy co jakiś czas powraca, powiedział, że umowa na opróżnianie koszy w Mieście 
wskazuje konkretną liczbę koszy, Burmistrz dodał, że za wszystkie kosze w mieście 
odpowiada Miasto. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Roszczenko w sprawie zapadliska na ulicy Sikorskiego 
Burmistrz odpowiedział, że zanotował to sobie i zostanie to przekazane do naprawy. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego  w sprawie przystanków MKS na ulicy 
Słowiczyńskiej Burmistrz powiedział, ze jest zrobiony projekt przystanku wraz z ławeczką i 
sukcesywnie w mieście są stawiane takie przystanki, Burmistrz dodał, że do wakacji na ulicy 
Słowiczyńskiej takie przystanki będą stały. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego w sprawie kontroli firm wykonujących 
prace inwestycyjne w Mieście Burmistrz powiedział, że w momencie przyjęcia przez firmę 
zewnętrzną placu budowy to firma odpowiada za wszystko i można jedynie zwrócić uwagę 
żeby dbali o plac budowy. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego  w sprawie wyciętych drzew przy 
stadionie Burmistrz powiedział, że oni przejechali na inną budowę, ale tu wrócą i posprzątają. 
Burmistrz dodał, że skarpa została już uprzątnięta, została ładnie zagrabiona czarna ziemia i 
ładnie wygląda ta górka. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego w sprawie patroli policji Burmistrz 
powiedział, że już odpowiedział, ale powtórzy, że w umowie został zawarty zapis, że patrole 
mają się odbywać od 18:00 do 23:00. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego w sprawie chodników Burmistrz 
odpowiedział, ze sukcesywnie chodniki są robione, w tym roku został zrobiony na ulicy 
Sosnowej i Akacjowej. Chodniki układane są sposobem ekonomicznym (kostka z odzysku). 
Burmistrz dodał, że nie na wszystkich ulicach mieszkańcy chcą chodniki.  

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego w sprawie targowicy Burmistrz 
powiedział, że porozmawia z Prezesem Berezą, dodał że teren należy do wspólnoty i to oni 
powinni posprzątać. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego w sprawie ulicy Sezamkowej Burmistrz 
powiedział, że największym problemem są samochody, które dojeżdżają z dostawą do spółki 
Rondo, Burmistrz dodał, że rozmawiał z właścicielem spółki i ma deklaracje z jego strony, że 
dołoży się do wykonania tej drogi. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Onieszczuka w sprawie przygotowania do sezonu 
letniego Burmistrz odpowiedział, że MOSiR jest przygotowany i poprosił o udzielenie 
informacji na en temat Dyrektora MOSiR – Pana Mariusza Pyzowskiego. 

- Dyrektor MOSiR powiedział, że w tym roku nie ma problemu z ratownikami, dodatkowo 
dwóch pracowników MOSiR odbyło szkolenia z tej dziedziny i w razie jakichkolwiek 
problemów można będzie wypełniać braki kadrowe. W weekendy zazwyczaj jest trzech 
ratowników. Został dowieziony nowy piasek na plażę. Kilka razy w roku przesiewany jest 
piasek na plaży, żeby wyeliminować szkło czy kapsle. Dyrektor zaapelował też o rozsądne 
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korzystanie z plaży, dodał że MOSiR dba o to żeby było czysto i ładnie, podlewana jest trawa, 
sprzątane 7 dni w tygodniu, żeby każdy w niedzielę czy sobotę mógł spędzić czas w ładnym 
miejscu. Dyrektor dodał, że poprawiana też jest co roku czystość wody poprzez 
wykorzystanie efektywnych mikroorganizmów. W ubiegłym roku miasto otrzymało 
dofinansowanie na ten projekt (I transza w ubiegłym roku, II transza w tym roku – wartość 
dofinansowania 70 tys. zł). MOSiR ma przygotowane dwa miejsca do wypoczynku, plaża i 
basen. Na basenie niestety nie ma brodzika dla dzieci, ale nie ma też możliwości wykonania 
takiego miejsca. 

- Prezes PK zabrał głos w sprawie interpelacji radnej Kożuchowskiej w sprawie budowy sieci 
ciepłowniczej na Osiedlu Wysokie, Prezes dodał, że przetarg został rozstrzygnięty i wygrała 
firma, która wykonywała budowę sieci na Osiedlu Sady. Prezes powiedział, że jest nadzieja 
że będzie porządek na placu budowy. Prezes podziękował radnej Kożuchowskiej za pomoc w 
sferze proceduralnej (rozmowach z mieszkańcami). Prezes zaapelował o zwracanie uwagi na 
wszystko co się dzieje i informowaniu o ewentualnych niedociągnięciach.  

Prezes dodał, ze udało się rozstrzygnąć wszystkie przetargi ogłoszone przez PK, dodał, ze 
inwestycja (kanalizacja) na ulicy Plażowej jest już realizowana, przetarg na małą elektrownię 
woda również został rozstrzygnięty i umowa został podpisana. Od 1 czerwca zacznie być 
realizowana budowa myjni samochodowej i od końca czerwca można będzie już myć 
samochody w PK do czego zachęcił Prezes. 

Prezes poruszył temat ulicy Sezamkowej, powiedział, ze jest tam położona biała rura BE, 
która nie spełnia nowych wymagań, dodał, ze będzie trzeba wymienić na nową.  

Odnosząc się do zapadliny drogi na ulicy Sikorskiego Prezes PK powiedział, że 
przedsiębiorstwo nie ma tam żadnych urządzeń wodociągowego, ale w przyszłym tygodniu w 
tej okolicy będą realizowane ubytki po awariach i jeśli jest taka potrzeba to ten ubytek 
zostanie też naprawiony. 

 

 
Do punktu 17 – wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Radny  Berski zapytał o to czy województwo planuje jakiś remont ulicy Grodzieńskiej i 
Górnej? 

- Burmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma informacji na temat czy sa planowane 
jakieś remonty.  Burmistrz dodał, że negocjowane są warunki przejęcia kosztów  
dokumentacji na Urząd Marszałkowski. 

- Radny Rybałtowski zapytał o ulicę Bursztynową? 

- Burmistrz odpowiedział, że w tej ulicy wykonywana jest gazyfikacja i w niedługim czasie 
planowane jest ogłoszenie przetargu. 

- Z-ca Burmistrza dodał, ze jest kilka problemów z lokalizacją linii gazowej w przyszłej 
jezdni, wcześniejsza dokumentacją była opracowana na nawierzchnię asfaltową, co 
wykluczało obecność gazociągu pod tą nawierzchnią. W tej chwili  prowadzone są negocjacje 
ze spółką gazownictwa, żeby zamienić powierzchnię asfaltową na nawierzchnię z kostki 
pozostawić ten gazociąg w obecnym przebiegu. Inne rozwiązanie wiązałoby się  z 
koniecznością przebudowy odcinka, co nałożyło by na nas koszty kilkudziesięciu tysięcy 
złotych. Uzgodnienia powinny znaleźć finał w przyszłym tygodniu. 
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- Radna Kożuchowska przypomniała, żeby ująć w przyszłorocznym budżecie inwestycję 
oświetlenia drogi łączącej Osiedle Wysokie, przez targowicę do ulicy Kościuszki. 

Radna Kożuchowska poruszyła jeszcze temat inwestycji powiatowej, powiedziała, że chciała 
poinformować, ze mieszkańcy przygotowują wniosek do Powiatu w sprawie utworzenia 
chodnika wraz ze ścieżką rowerową przy ulicy Wysokiej od końca zabudowań 
wielorodzinnych do cmentarza prawosławnego, przynajmniej po jednej stronie. 

- Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o wnioski inwestycyjnej to należy jest składać do Pani 
Skarbnik do końca września. Burmistrz dodał, że planowane jest w przyszłym roku 
wykonanie dokumentacji na oświetlenie tego przejścia. 

Odnosząc się do pomysłu zrobienia ciągu pieszo – rowerowego w tym miejscu Burmistrz 
powiedział, ze jak najbardziej popiera ten wniosek, dodał, że Miasto dołożyło 50% do dwóch 
odcinków drogi. 

- Radny Hyndza zapytał Prezesa PK o to kiedy zostanie zamontowana turbina na Zalewie, 
radny zapytał tez o to kiedy będzie przeprowadzona modernizacja oczyszczalni ścieków. 

Radny Hyndza zapytał też o to kiedy rozpocznie się budowa basenu oraz kiedy zostaną 
zdemontowane słupy na ulicy Nadrzecznej. 

-Burmistrz powiedział, że mimo że słupy nie zostały zdemontowane to na ulicy Nadrzecznej 
została posadzona zieleń. Burmistrz dodał, że rozmawiał z Panem Dyrektorem i powiedział, 
ze przetarg został już rozstrzygnięty i w niedługim czasie słupy powinny być zdemontowane. 
Słupy nie będą kolidowały z posadzoną zielenią. 

Odnosząc się do pytania w sprawie Basenu Burmistrz odpowiedział, ze dokumentacja jest już 
u prawników w sprawie wyłonienia inżyniera nadzoru, zostanie ogłoszony przetarg na 
wyłonienie inżyniera nadzoru i równolegle zostanie ogłoszony przetarg na budowę. 

- Prezes PK powiedział, że jeśli chodzi o turbinę na zalewie to przetarg  został rozstrzygnięty, 
a inwestycja jest podzielona na dwa etapy,  ma służyć zabezpieczeniu energii elektrycznej na 
prace pomp w stacji uzdatniania wody. Uwarunkowania pozwolenia wodno – prawnego 
powodują to, ze prace jakiekolwiek budowlane na zalewach mogą być rozpoczęte po 31 
sierpnia każdego roku, zatem prace budowlane mogą rozpocząć się dopiero we wrześniu. 
Przetarg wygrała warszawska spółka należąca do Grupy B2, a nazywająca się B4. 
Poważniejsze prace będą wykonywane w wodzie.  

Odnosząc się do zapytania w sprawie modernizacji oczyszczalni ścieków, Prezes powiedział, 
że modernizacja została zaplanowana w palnie inwestycyjnym, warunkując wykonanie tego 
planu inwestycyjnego spółki otrzymaniem dotacji na modernizację oczyszczalni ścieków. 
Został złożony wniosek do Programu transgranicznego Polska – Białoruś – Ukraina i niestety 
nie udało się pozyskać dofinansowania. Prezes dodał, że koncepcja modernizacji oczyszczalni 
jest przygotowana i jeśli pojawi się jakikolwiek program przedsiębiorstwo będzie aplikować.  

- Radny Korowicki poruszył temat ulicy Plażowej, powiedział, że jest robiona kanalizacja, 
zapytał o to czy jest szansa na ułożenie kostki? 

- Burmistrz powiedział, ze jest bardzo duża szansa że zostanie to zrobione w najbliższym 
czasie. Burmistrz Czmut przygotowuje teraz dokumentację, są tam podziały nieruchomości i 
postępowania które trwają kilkadziesiąt lat i trzeba to jakość obejść. Burmistrz dodał, że liczy 
na to że uda się zrobić  tą ulicę w tej kadencji. Burmistrz powiedział, że gdyby udało się 
ułożyć tam drogę, to byłaby fajna ścieżka rowerowa, ulicą Słowiczyńską w górę do ulicy 
Słowackiego, która teraz jest robiona. Jest to jedna z ważniejszych inwestycji. 
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- Radny Berski zapytał Prezesa PK jako radnego powiatowego o to czy jest możliwość aby 
Powiat zabezpieczył środki w budżecie na remont ulicy Armii Krajowej? 

- Prezes PK odpowiedział, że jest jak najbardziej za remontem tej ulicy i zarówno on jak i 
wielu innych radnych będzie popierał ten remont oraz wprowadzenie do budżetu zadania jak 
zrobienie chodnika ( czy ścieżki pieszo – rowerowej) na ulicy Wysokiej do cmentarza 
prawosławnego. Radny dodał, że od dawna już Powiat nie zajmował się remontem ulic 
powiatowych w mieście. 

- Burmistrz zwrócił się do radnego powiatowego z pomysłem poparcia również karty 
samorządności przez Rade Powiatu. Burmistrz dodał, ze Starosta jest Przewodniczącym 
Konwentu i popiera te zmiany zatem warto by było żeby Rada Powiatu również poparła. 

- Radny powiatowy powiedział, ze Pan Starosta Jan Zalewski jest Sygnatariuszem jeżeli 
chodzi o to porozumienie samorządowe w województwie podlaskim, dodał, ze jeżeli tylko 
zarząd powiatu skieruje pod obrady taką uchwałę czy stanowisko to z przyjemnością 
zagłosuje „za”. 

- Pani Dyrektor MBP zaprosiła wszystkich Finał projektu “Kreatywny czytelnik”, 
realizowanego przez mieszkańców w ramach Budżetu Partycypacyjnego 2017 Miasta 
Siemiatycze, który odbędzie się w środę 28 czerwca w bibliotece przy ul. Górnej 23A.  W 
spotkaniu weźmie udział duet pisarski Maria Ulatowska i Jacek Skowroński – pisarze znani i 
lubiani wśród czytelników. Pani Dyrektor dodała, ze spotkanie odbędzie się w nowej części 
odremontowanej biblioteki co umożliwi obejrzenie lokalu przed wniesieniem książek. 

- Radny Korowicki podziękował za to że wreszcie ruszyła budowa nowego budynku 
socjalnego. 

- Burmistrz powiedział, ze jest obawa, ze będzie szkoda rozbierać ten istniejący budynek, ale 
zagraża on życiu i bezpieczeństwu mieszkańców więc będzie trzeba jedna go rozebrać i jeśli 
się uda to sprzedać działkę. 

Do punktu 12 - zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXI sesji Rady Miasta w dniu 27 maja 
2017 r. Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 11:40. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 
 
Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 


